

TABLE OF CONTENTS

目 录

Research on Inventory Control of Fresh Supermarket Fruit Based on Genetic Algorithm
(基于遗传算法的生鲜超市水果库存控制研究)

A. ZHANG, J. Q. ZHOU.....113

Electric Vehicle Routing Problem Based on Partial Recharging Strategy
(基于部分充电策略的电动物流车配送路径优化)

S. S. FENG.....124

**Selecting and Sequencing of the Important Defending Targets in Defense Zone
Based on Vague Sets**
(基于 Vague 集的防空重点保卫目标优选与排序)

H. FENG, C. M. ZHANG.....132

The Design of Business Model for Logistics Park
(物流园区商业模式设计)

S. W. YAO, Y. C. SU.....137

Z Company's Multi-Variety Grouping Combined Ordering Strategy
(Z 公司多品种分组联合订货策略研究)

Q. ZHENG.....143

**Research on Inventory and Cooperation Mechanism of Power Material Agreement
Based on “Internet+”**
(基于“互联网+”的电力物资协议库存履约协同机制研究)

Z. H. LV, F. H. HONG, L. J. ZHU, F. XIAO, F. L. ZHANG.....156

Review of the Research on the Influencing Factors of Team Innovation Performance
(团队创新绩效影响因素研究综述)

J. ZHAN, Q. G. ZHENG.....161

**The Research on the Last Kilometer Distribution Mode of E-Commerce Logistics in
Colleges and Universities**
(高校电商物流“最后一公里”配送模式研究)

H. R. ZHAO, X. ZHANG.....168

The Response Mode of Supply Chain under Horizontal Competition
(水平竞争条件下的供应链模式研究)

C. JIN.....174

**Analysis of Site Selection of Hebei Area in Xinfadi Logistics Center
(新发地物流中心河北地区选址分析)**

Z. Y. LIU, Z. Y. ZHANG, J. Y. YUAN, C. X. SUO.....184

Construction and Management Practice of Innovation Base for Postgraduates of Mechanical

Engineering Facing the Training of Innovation Practice Ability

(面向创新实践能力培养的机械工程学研究生创新基地建设与管理实践)

D. X. YANG, L. CHEN.....198